

《单词百科:gyratory是什么意思?gyratory怎么发音?gyratory的解释和用法》

英语单词gyratory是什么意思?gyratory怎么读?gyratory怎么发音?简答网为您整理了gyratory的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



gyratory怎么读

gyratory的读音: ['d a r t r]

gyratory的意思

1、adj.旋转的;

gyratory的相关词组

1、gyratory crusher 回转破碎机，环动轧碎机[碎石机];

gyratory的近义词

- 1、revolving adj.旋转的，轮转式的;循环的;
- 2、spinning n.纺纱;
- 3、spiraling v.盘旋上升（或下降）（spiral的现在分词）;（物价等）不断急剧地上升（或下降）;
- 4、spiralling n.螺旋位移，螺旋运动;
- 5、turning n.旋转;转向;转弯处;车工工艺;

gyratory的双语例句

- 1、It is especially applied in particular and gyratory shape.

尤其适应于异形体、螺旋体等设备的保温隔热需要.

- 2、Double cavity gyratory crusher

双腔回转破碎机&一种新型细碎设备

- 3、Analysis of Reasons for Shaft Breaking in PXQ1200/ 150A Light Hydraulic Gyratory Crusher

PXQ1200/150A液压旋回破碎机主轴断裂原因分析

- 4、The Author analyzes the reason for the main shaft breaking witch is the most important part in PXQ1200/ 150A light hydraulic gyratory crusher by actual observation and theoretical analysis.

从实际观察与理论分析两个方面入手，对PXQ1200/150A轻型液压旋回破碎机最重要的部件&主轴的断裂进行分析。

- 5、This paper briefly introduces Neural Networks and by applying Neural Networks on the data of Gyratory Crusher as examples, it analyses and discusses the application of Network in prediction, classification and control on mine equipment.

介绍了Neural Networks技术，并通过其在旋回式破碎机数据上的应用实例，分析和讨论了该Networks在矿山设备的预测、分级及控制方面的应用。

- 6、The paper introduces the work principle and structural features of the imported 5O-65 superclass MK- gyratory crusher, and expresses its application in man-made sanding system and existed problems, finally the improving measures are put forward.

介绍了进口50 - 65超级MK - 型旋回破碎机的工作原理和结构特点。阐述了在人工制砂系统中的应用情况及存在问题，并提出了改进措施。

7、Research on Filling Materials in Back Boards of Gyratory Cone Crusher

旋回、圆锥破碎机衬板充填物的研究

以上是简答网为您整理的gyratory怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于

gyratory的用法、gyrat

ory的释义、gyratory的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gyratory>

